
 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sport a volný čas ZHMP   

ZÁPIS z 11. jednání 
Výboru pro sport a volný čas ZHMP konaného dne 6. 6. 2024 ve 14:00 hod. 

Zasedací místnost Nová rada, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
     

 
Přítomni: Ing. Mariana Čapková, Mgr. David Bodeček, David Dušek, Ing. Zdeněk Kovářík, Jan Hušbauer,  Mgr. Pavel 

Mareš (on-line), Stanislav Nekolný, MBA,  prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., David Skála, Mgr. Tereza 
Dolanská 

Omluveni: PhDr. Mgr. Ing. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 
Hosté: Mgr. Lenka Němcová, Bc. Zdeněk Hübner, Mgr. Luboš Čuta, Mgr. Michaela Knappová, Ing. Ivo Jebousek, 

Mgr. et Mgr. Miroslav Šmíd 
Jednání řídil: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP      
 

Schválený program: 
 

BOD TISK MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ PŘIZVANÍ 

  Úvod   

1. T-VSV-0066 Schválení programu jednání, schválení 
zápisu z předcházejícího jednání a volba 
ověřovatele zápisu 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

 

2. T-VSV-0067 Informace ke kandidatuře hl. m. Prahy na 
pořádání Her XII. letní olympiády dětí a 
mládeže ČR 2026 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

Ing. Ivo Jebousek 

3. T-VSV-0068 Informace k návrhu Programu podpory 
sportu a tělovýchovy v hl. m. Praze pro 
2025 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

Ing. Ivo Jebousek 

  Různé   

  Závěr   

 
K jednotlivým bodům programu: 

Úvod 

Jednání zahájila předsedkyně výboru ve 14:00 h a přivítala přítomné členy výboru a hosty. Informovala členy výboru, 
že 8 členů výboru se z jednání řádně omluvilo a konstatovala, že výbor je usnášeníschopný. 

1. Schválení programu jednání a volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 



Předsedkyně přednesla navrhovaný program jednání. Jako ověřovatele zápisu navrhla Ing. Zdeňka Kováříka. Následně 
předsedkyně výboru vyzvala členy výboru k hlasování o návrhu programu a volbě ověřovatele zápisu. 

Usnesení 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
1.  navržený program jednání 

nepřijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.  ověřovatele zápisu z jednání, kterým je Ing. Zdeněk Kovářík 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.  Informace ke kandidatuře hl. m. Prahy na pořádání Her XII. letní olympiády dětí a mládeže ČR 2026 

 
Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně výboru uvedla tento bod jednání a předala slovo Ing. Ivo Jebouskovi, předsedovi Komise Rady hl. m. 
Prahy pro sport, který členy výboru informoval, že hl. m. Praha na základě usnesení Rady hl. m. Prahy č. 621 ze dne 
8. 4. 2024 podalo hl. m. Praha kandidaturu na pořádání Her XII. letní olympiády dětí a mládeže ČR 2026 (dále jen 
„ODM“). Následně proběhla k tomuto bodu krátká diskuse, ve které většina členů výboru vyjádřila tomuto záměru 
podporu. Radní Ing. Zdeněk Kovářík vyjádřil obavu, že uspořádání takto rozsáhlé sportovní akce na území hl. m. Prahy 
nebude jednouchý úkol a bude znamenat navýšení rozpočtu akce oproti rozpočtům předcházejícím ročníkům akce, 
konajících se v jiných krajích. 

3.  Informace k návrhu Programu podpory sportu a tělovýchovy v hl. m. Praze pro rok 2025 

 
Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně výboru uvedla tento bod jednání a předala slovo Ing. Ivo Jebouskovi, předsedovi Komise Rady hl. m. 
Prahy pro sport, který členy výboru informoval o činnosti Komise Rady hl. m. Prahy pro sport a aktuální stavu příprav 
znění dotačního Programu podpory sportu a tělovýchovy v hl. m. Praze pro rok 2025 (dále jen „Program“). Následně 
proběhla k tomuto bodu krátká diskuse, ve které radní hl. m. Prahy Ing. Zdeněk Kovářík vyjádřil názor, že by Rada hl. 
m. Prahy, resp. Komise Rady hl. m. Prahy jako její poradní orgán, měla mít přímý vliv na rozhodovací proces v rámci 
dotačního řízení, pokud má za něj nést konečnou odpovědnost v podobě procesu schvalovacího. Ing. Ivo Jebousek 
přislíbil, že tuto připomínku při přípravě návrhu znění Programu zohlední. 

  

4. Závěr 

Předsedkyně poděkovala členům komise za účast na jednání a v 15:00 h jednání ukončila. 

 
 

 

 

 

 
 
Ověřil: Ing. Zdeněk Kovářík, člen Výboru pro sport a volný čas ZHMP    
Zapsal: Bc. Zdeněk Hübner, tajemník Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Ing. Mariana Čapková, MBA 
předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

  
 


